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Trzy kilometry nowej drogi

Odnowiona nawierzchnia, chodnik z kolorowej kostki, poprawione odwodnienie – tak
wygląda zmodernizowany ponad 3-kilometrowy odcinek drogi wojewódzkiej nr 751
Suchedniów – Ostrowiec Świętokrzyski. W uroczystym  oddaniu do użytku
zmodernizowanego odcinka marszałek Adam Jarubas, wicemarszałek Zdzisław Wrzałka,
przedstawiciele Miasta i Gminy Bodzentyn oraz Świętokrzyskiego Zarządu Dróg
Wojewódzkich.

Inwestycja obejmowała remont nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 751 na dwóch odcinkach:
w miejscowości Michniów oraz Wzdół Kolonia – Kamieniec. W sumie zmodernizowano ponad
3-kilometrowy odcinek drogi wojewódzkiej. –  To ważna  trasa komunikacyjna, dlatego
Samorząd Województwa zdecydował się na je modernizację z własnych środków. Jestem
przekonany, że przeprowadzony remont  poprawi bezpieczeństwo i komfort jazdy na tej
drodze – podkreślał podczas uroczystości marszałek Adam Jarubas.

Długość remontowanych odcinków drogi wojewódzkiej wyniosła w sumie 3 105 m, a wartość
inwestycji to prawie 1,9 milionach złotych. Inwestycja została sfinansowana ze środków 
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Drogowcy wzmocnili nawierzchnię drogi,
kładąc dwie nowe warstwy bitumiczne o łącznej grubości 9 cm, wybudowali nową zatoczkę
autobusową wraz z peronem dla oczekujących i chodnikiem dla pieszych o długości 100 m,
poprawili też odwodnienie drogi –  kopiąc rowy przydrożne i Wykonując przepusty rurowe
na zjazdach do posesji.

Jednocześnie wyremontowany został także chodnik dla pieszych o długości 700 metrów w
miejscowości Wzdół Kolonia. Wartość tego zadania to 167, 5 tys. zł, a fundusze na ten cel
przekazał  Urząd Miasta i Gminy w Bodzentynie. Ogółem wartość zadania na drodze nr 751
wyniosła więc 2 mln 57 tys. zł. Wykonawcą robót było Kieleckie Przedsiębiorstwo Robót
Drogowych
Sp. z o. o. 

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka, odpowiadający w Zarządzie Województwa m.in. za
infrastrukturę komunikacyjną liczy, że nowo oddawanych inwestycji drogowych  będzie w
tym roku jeszcze sporo.
–  Mam nadzieję, że nastąpi przyspieszenie. Co prawda niektóre procedury opóźniają
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inwestycje drogowe, ale liczę, że się  z tym uporamy i zmodernizowanych dróg będzie w
regionie przybywać.


